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OPENBARE ZITTING 3 DECEMBER 2012 

De heer voorzitter 

Goedemorgen. Zijn we er allemaal? Het is fel uitgedund. Goed. Ik open de provinciale zitting 
van 3 december 2012, om 10.00 uur. De uittredende voorzitter, de heer Marc Lootens, verklaart 
de vergadering voor geopend. Voilà.  
 
Dames en heren, ik heb een minder aangename tussenkomst te maken, die ik zeer kort zal 
houden. Het gaat om een man die hier 27 jaar in de provincieraad gezeten heeft, van 1985 tot 
vorige week vrijdag. Vrijdag is zijn vrouw overleden. Ik vraag ter ere van de familie van de heer 
Van Hove, de man uit Gavere, heel even recht te staan en een minuut stilte te houden.  
 
[stilte] 
 
Dank u wel, mensen.  
 
Vandaag ben ik nog voorzitter, maar ik heb niets meer te zeggen. We beginnen met punt 1. 

PUNT 1. GELDIGVERKLARING VAN PROVINCIERAADSVERKIEZINGEN VAN 14 OKTOBER 2012 
(OPENBARE ZITTING) 

Kennisneming van het besluit van de Raad voor Verkiezingsbetwistingen Oost-Vlaanderen van 
19 november 2012, houdende de geldigverklaring van de provincieraadsverkiezingen van 14 
oktober 2012. 

De heer voorzitter 

Kennisneming. Voor de nieuwelingen zeg ik even dat dit betekent: we nemen kennis. 
Kennisneming van het besluit van de Raad voor Verkiezingsbetwistingen Oost-Vlaanderen van 
19 november 2012, houdende de geldigverklaring van de provincieraadsverkiezingen van 14 
oktober 2012. 
 
We nemen kennis. 

PUNT 2. AFSTAND VAN MANDAAT VAN VERKOZEN PROVINCIERAADSLEDEN (OPENBARE ZITTING) 

Kennisneming van de verklaring ‘afstand van mandaat’ van de volgende verkozenen: Alexander 
De Croo, Herman De Croo, Elke Sleurs, Barbara Pas, Marleen Temmerman, Freya Van den 
Bossche en Pieter De Crem 

De heer voorzitter 

2. Kennisneming van de verklaring ‘afstand van mandaat’ van de volgende mandatarissen 
(verkozenen): Alexander De Croo, Herman De Croo, Elke Sleurs, Barbara Pas, Marleen 
Temmerman, Freya Van den Bossche en Pieter De Crem.  
 
We nemen kennis.  
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PUNT 3. ONDERZOEK EN GOEDKEURING VAN DE GELOOFSBRIEVEN (OPENBARE ZITTING) 

Onderzoek en goedkeuring van de geloofsbrieven van de verkozenen 

De heer voorzitter 

Punt 3. Onderzoek en goedkeuring van de geloofsbrieven van jullie allemaal, de verkozenen.  
 
Met het oog op het onderzoek van de geloofsbrieven worden drie commissies samengesteld, 
één per gerechtelijk arrondissement. Ik trek een lot dat het arrondissement aanduidt. Daarna 
trek ik uit dat arrondissement een aantal mensen. Zo gaat dat. Deze mensen onderzoeken 
natuurlijk niet hun eigen arrondissement. Dat lijkt logisch.  
 
1. Gent, de hoofdplaats. 2. Dendermonde. De derde is Oudenaarde, denk ik.  
 
De eerste, de commissie Gent, onderzoekt de geloofsbrieven van het tweede arrondissement, 
Dendermonde.  
U krijgt nu de namen.  
- Hendrik De Vis. Wilt ge naar beneden komen, meneer Hendrik De Vis? Ik weet namelijk niet 
wie het is. Wilt ge u daar stellen? Dan kunnen we meteen buiten gaan. U bent een nieuwe. 
- Christian Bauwens. 
- Mevrouw Zenner-De Gryze. 
- Martine Verhoeve. Mevrouw Verhoeve.  
- Olaf Evrard.  
Gert De Mulder. Meneer Gert De Mulder? Daar? U zult met hem naar de oude deputatiezaal 
gaan.  
 
Dendermonde is aan zet.  
- An Vervliet. Mevrouw Vervliet.  
- Kenneth Taylor. 
- Meneer De Meerleer. Dirk De Meerleer.  
- Steve Herman. 
- Mevrouw De Troyer.  
Meneer Delodder, kunt gij die vijf mensen opvangen? U gaat naar de pianozaal.  
 
Nu Oudenaarde. Die commissie gaat mee met mevrouw Haegens.  
- Joop Verzele.  
Meneer Dauwe, geen beïnvloeding alsjeblieft. 
- Caroline De Padt. 
- Dirk Otte.  
- Laurenz Peleman. 
- Paul Carteus.  
Zij gaan met mevrouw Haegens mee naar mijn bureau.  
 
Ik schors even de zitting, maar blijft u binnen alsjeblieft.  
 
[schorsing van 10.10 – 10.20 uur]  

De heer voorzitter 

Wil iedereen weer plaatsnemen alsjeblieft?  
De zitting is heropend.  
 



 DEBATTEN 

Provincieraad van 3 december 2012 3 

Ik vraag voor het arrondissement Gent het verslag van de heer Laurenz Peleman. Meneer 
Peleman, wilt ge het verslag voorlezen alsjeblieft? Met micro? Voilà. Wilt ge in de micro 
spreken? Zeer goed.  

De heer Peleman 

Ja.  
 
Verslag van de commissie, belast met het onderzoek van de geloofsbrieven van de verkozenen 
in het gerechtelijk arrondissement Gent.  
 
Mevrouwen, mijne heren,  
De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van de heer Pieter De Crem (CD&V - district Deinze). Derhalve werd de eerste opvolger, 
mevrouw Hilde De Sutter, opgeroepen als verkozene.  
De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van mevrouw Marleen Temmerman (sp.a - district Gent). Derhalve werd de eerste opvolger, 
mevrouw Sara De Potter, opgeroepen als verkozene. 
De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van mevrouw Elke Sleurs (N-VA - district Gent). Derhalve werd de eerste opvolger, de heer Kris 
Van Caneghem, opgeroepen als verkozene. 
Alle verkozenen uit het gerechtelijk arrondissement Gent hebben de volgende stukken 
voorgelegd: 
Enerzijds een getuigschrift van inschrijving in het bevolkingsregister, waaruit blijkt dat zij in de 
provincie Oost-Vlaanderen wonen en een recent attest van goed zedelijk gedrag, waaruit blijkt 
dat zij beantwoorden aan de verkiesbaarheidsvoorwaarden van de artikelen 8, 10 en 59 van het 
lokale en provinciale kiesdecreet. 
Anderzijds een verklaring op erewoord (invulformulier), waaruit blijkt dat zij zich niet bevinden in 
een van de gevallen van onverenigbaarheid zoals voorzien in artikel 11 van het 
provinciedecreet.  
Betrokkenen zijn bijgevolg op wettige wijze verkozen. Tegen hun verkiezing bestaat geen 
bezwaar.  
De commissie is derhalve van oordeel dat de verkozenen uit het gerechtelijk arrondissement 
Gent mogen worden toegelaten tot de eedaflegging. 
 
Gent, 3 december 2012 
De secretaris: Laurenz Peleman. De voorzitter: Paul Carteus.  

De heer voorzitter 

Dank u wel, meneer Peleman. U hebt een krachtige stem. Dat belooft iets goeds. Dat belooft 
veel voor de komende zes jaar.  
Arrondissement Dendermonde. Mevrouw Zenner-De Gryze zal het verslag oplezen. Mevrouw. 

Mevrouw Zenner 

Dank u, voorzitter.  
 
Verslag van de commissie, belast met het onderzoek van de geloofsbrieven van de verkozenen 
in het gerechtelijk arrondissement Dendermonde.  
 
Mevrouwen, mijne heren,  



DEBATTEN 

4 Provincieraad van 3 december 2012 

De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van de heer Alexander De Croo (Open Vld - district Geraardsbergen). Derhalve werd de eerste 
opvolger, de heer Geert Eeman, opgeroepen als verkozene.  
De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van mevrouw Barbara Pas (Vlaams Belang - district Dendermonde). Derhalve werd de eerste 
opvolger, de heer Stefaan Van Gucht, opgeroepen als verkozene. 
Alle verkozenen uit het gerechtelijk arrondissement Dendermonde hebben de volgende stukken 
voorgelegd: 
Enerzijds een getuigschrift van inschrijving in het bevolkingsregister, waaruit blijkt dat zij in de 
provincie Oost-Vlaanderen wonen en een recent attest van goed zedelijk gedrag, waaruit blijkt 
dat zij beantwoorden aan de verkiesbaarheidsvoorwaarden van de artikelen 8, 10 en 59 van het 
lokale en provinciale kiesdecreet. 
Anderzijds een verklaring op erewoord (invulformulier), waaruit blijkt dat zij zich niet bevinden in 
een van de gevallen van onverenigbaarheid zoals voorzien in artikel 11 van het 
provinciedecreet.  
Betrokkenen zijn bijgevolg op wettige wijze verkozen. Tegen hun verkiezing bestaat geen 
bezwaar.  
De commissie is derhalve van oordeel dat de verkozenen uit het gerechtelijk arrondissement 
Dendermonde mogen worden toegelaten tot de eedaflegging. 

De heer voorzitter 

Dank u wel, mevrouw. Dan het laatste arrondissement, Oudenaarde. Het verslag zal 
voorgelezen worden door Kenneth Taylor. Meneer Taylor.  

De heer Taylor 

Dank u wel, meneer de voorzitter.  
 
Provincieraadsverkiezingen van 14 oktober 2012. Verslag van de commissie, belast met het 
onderzoek van de geloofsbrieven van de verkozenen in het gerechtelijk arrondissement 
Oudenaarde.  
 
Mevrouwen, mijne heren,  
De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van de heer Herman De Croo (Open Vld - district Oudenaarde). Derhalve werd de eerste 
opvolger, de heer Dirk Otte, opgeroepen als verkozene.  
De commissie heeft kennis genomen van de verzaking aan het mandaat van provincieraadslid 
van mevrouw Freya Van den Bossche (sp.a - district Geraardsbergen). Derhalve werd de eerste 
opvolger, de heer Laurenz Peleman, opgeroepen als verkozene. 
Alle verkozenen uit het gerechtelijk arrondissement Oudenaarde hebben de volgende stukken 
voorgelegd: 
Enerzijds een getuigschrift van inschrijving in het bevolkingsregister, waaruit blijkt dat zij in de 
provincie Oost-Vlaanderen wonen en een recent attest van goed zedelijk gedrag, waaruit blijkt 
dat zij beantwoorden aan de verkiesbaarheidsvoorwaarden van de artikelen 8, 10 en 59 van het 
lokale en provinciale kiesdecreet. 
Anderzijds een verklaring op erewoord (invulformulier), waaruit blijkt dat zij zich niet bevinden in 
een van de gevallen van onverenigbaarheid zoals voorzien in artikel 11 van het 
provinciedecreet.  
Betrokkenen zijn bijgevolg op wettige wijze verkozen. Tegen hun verkiezing bestaat geen 
bezwaar.  
De commissie is derhalve van oordeel dat de verkozenen uit het gerechtelijk arrondissement 
Oudenaarde mogen worden toegelaten tot de eedaflegging. 
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Ondertekend door de voorzitter, Geert De Troyer en de secretaris, Kenneth Taylor.  

De heer voorzitter 

Dank u wel.  
 
Goedkeuring van de geloofsbrieven van de verkozenen.  
We gaan daarover stemmen. De stemapparatuur bevindt zich voor u. U kunt kiezen tussen ‘ja’, 
onthouding en ‘neen’. Dit is geen beleidsdaad. Het is in feite een stemming over uzelf. Er zijn 
geen deputés in de zaal om te antwoorden.  
De stemming is geopend, elektronisch en openbaar.  
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Iedereen heeft gestemd? We zijn met 71 leden. Heeft iedereen 
gestemd? Sluiting. 
71 ‘ja’. 
Op één na unaniem. Ik kan er niets aan doen, hè? Ik kan niet uitzoeken wie het is. Straks komt 
het wel voor de pinnen. Ik zie zeker al een paar mensen zitten die het niet zijn. 

PUNT 4. EEDAFLEGGING VAN DE PROVINCIERAADSLEDEN (OPENBARE ZITTING) 

 

De heer voorzitter 

Punt 4. Eedaflegging van de provincieraadsleden. De verkozenen van wie de geloofsbrieven 
werden goedgekeurd, leggen in alfabetische volgorde, rechtstaand en met geheven 
rechterhand, de eed af in de handen van de voorzitter van de installatievergadering. Op mijn 
scenario hebben ze de tekst in het Grieks afgedrukt, maar de eed luidt als volgt: “Ik zweer de 
verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.” 
Is iedereen klaar?  
 
Allaeys, Caroline, wilt ge rechtstaan alsjeblieft? Wilt ge de eed afleggen, mevrouw? De eed ligt 
op uw bank. Micro aan, micro aan. Vóór u. Excuseer me, mevrouw, dat ik u al die directieven 
moet geven. Ja. 

Mevrouw Allaeys 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Dank u wel, mevrouw. Ik verklaar u tot provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
We gaan naar Anthuenis, Georges.  

De heer Anthuenis 
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Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Meneer Anthuenis, ik verklaar u tot provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Baeyens, Veerle. 

Mevrouw Baeyens 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Mevrouw, ik verklaar u tot provincieraadslid. 
4. Bauwens, Christian. 

De heer Bauwens 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Meneer Bauwens, ik verklaar u tot provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
Beldjoudi, Yasmina. Alsjeblieft mevrouw.  

Mevrouw Beldjoudi 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Mevrouw, ik verklaar u tot provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
Een oudgediende nu: Blommaert, Bart. 

De heer Blommaert 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Meneer Blommaert, ik verklaar u tot provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
 
Ik vertraag voor de fotografieën, hè? 
Boels, Alfred. 

De heer Boels 
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Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Dank u wel, meneer Boels. U bent bij dezen provincieraadslid van de provincie Oost-
Vlaanderen. 
Bourlau, Stephan. 

De heer Bourlau 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Meneer Bourlau, u bent bij dezen provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
Bruggeman, Hilde. 

Mevrouw Bruggeman 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Mevrouw, eens te meer bent u provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Mevrouw Buysse, Dominique. 

Mevrouw Buysse 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

 

De heer voorzitter 

Mevrouw Buysse, u bent bij dezen provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Carteus, Paul. 

De heer Carteus 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Carteus, ook u bent nu provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Charlier, Anna Maria. Mevrouw. 
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Mevrouw Charlier 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, u bent vanaf heden provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Couckuyt, Eddy 

De heer Couckuyt 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Couckuyt, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
De heer Dauwe, Jozef. 

De heer Dauwe 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Dank u wel, meneer Dauwe. U bent bij dezen dubbel provincieraadslid. 
Mevrouw De Bal, Inge. 

Mevrouw De Bal 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, van heden af bent u provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
De Brouwer, Mia. Ja. 

Mevrouw De Brouwer 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, u bent van nu af aan provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
Meneer De Buck, Marc. 

De heer De Buck 
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Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer De Buck, van nu af aan bent u terug provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
De Cock, Goedele. 

Mevrouw De Cock 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, u bent ook van nu af aan terug provincieraadslid. 
De Coninck, Philippe. 

De heer De Coninck 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer De Coninck, u bent van nu af aan terug provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
De Cuyper, Jo. 

De heer De Cuyper 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer De Cuyper, u bent van nu af aan terug provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
De Meerleer, Dirk alsjeblieft. 

De heer De Meerleer 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

 
Meneer De Meerleer, u bent van nu af aan ook provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
De Merlier, Vera. 

Mevrouw De Merlier 
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Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw De Merlier, u bent ook van nu af aan terug provincieraadslid. 
De Padt, Caroline. 

Mevrouw De Padt 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Dank u wel,mevrouw. Ook u bent nu terug provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
De Potter, Sara. 

Mevrouw De Potter 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw De Potter, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
De Roo, Geert alsjeblieft.  

De heer De Roo 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer De Roo, u bent van nu af aan terug provincieraadslid van Oost-Vlaanderen. 
Mevrouw De Sutter, Hilde. 

Mevrouw De Sutter 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Ook u, mevrouw, bent van nu af aan terug provincieraadslid. 
De Troyer, Greet. 

Mevrouw De Troyer 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Dank u wel, mevrouw De Troyer. U bent van nu af aan ook provincieraadslid van de provincie 
Oost-Vlaanderen. 
De Vis, Hendrik. 

De heer De Vis 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Dank u wel, meneer De Vis. Van nu af aan bent u provincieraadslid van de provincie Oost-
Vlaanderen. 
Demuyt, Annemie. 

Mevrouw Demuyt 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Dhondt, Freija. 

Mevrouw Dhondt 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw Dhondt, u bent ook van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-
Vlaanderen. 
Diependaele, Baudewijn. 

De heer Diependaele 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Diependaele, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Dooms, Elisabet. 

Mevrouw Dooms 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Mevrouw, ook u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Eeman, Geert. 

De heer Eeman 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Evrard, Olaf. 

De heer Evrard 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Dank u wel. U bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Fiers, Jan. 

De heer Fiers 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Fiers, u bent opnieuw provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Franck, Rik 

De heer Franck 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Dank u wel, meneer Franck. U bent van nu af aan opnieuw lid van de provincieraad van Oost-
Vlaanderen. De eed moet niet afgelegd worden gelijk de scouts het doen, hè? Twee vingers zijn 
dus genoeg. Enfin.  
Gillis, Riet. 

Mevrouw Gillis 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Mevrouw, ook u bent, met een kleine tussensprong, opnieuw provincieraadslid van de provincie 
Oost-Vlaanderen. 
Grillaert, Leentje. 

Mevrouw Grillaert 

Zonder micro: ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. Ge hebt 
duidelijk geen micro nodig.  
39. Gryffroy, Andries. 

De heer Gryffroy 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Gryffroy, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Herman, Steve. 

De heer Herman 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Herman u bent opnieuw provincieraadslid van deze provincie. 
Hertog, Peter. 

De heer Hertog 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

U bent opnieuw provincieraadslid, meneer Hertog. Ik wilde u een andere titel geven, maar die 
krijgt u nog niet.  
42. Heyerick, Henk. Gans alleen. 

De heer Heyerick 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Meneer Heyerick, u bent opnieuw provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Hutsebaut, Kathleen. 

Mevrouw Hutsebaut 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Ook u, mevrouw Hutsebaut, bent opnieuw provincieraadslid. 
Lemaitre, Jeroen. 

De heer Lemaitre 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Lemaitre, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Leroy, Hugo. 

De heer Leroy 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Leroy, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Liebaut, Filip.  

De heer Liebaut 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Liebaut, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. We 
hebben hier nog een Liebaut gehad, vele jaren.  
Maenhout, Marleen. 

Mevrouw Maenhout 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Mevrouw Maenhout, u bent van nu af aan provincieraadslid. 
Maes, Luc. 

De heer Maes 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Maes, u bent opnieuw provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Moens, Kurt. 

De heer Moens, Kurt 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Moens, u bent van nu af aan provincieraadslid. 
Moens, Tim. 

De heer Moens, Tim 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Moens Tim, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Nys, Liesbet. 

Mevrouw Nys 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, van nu af aan bent u provincieraadslid. 
Otte, Dirk. 

De heer Otte 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 
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Meneer Otte, u bent opnieuw provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Peleman, Laurenz. 

 

De heer Peleman 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Peleman, van nu af aan bent u provincieraadslid. 
Pietrala, Matthijs. 

De heer Pietrala 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Pietrala, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Scheire, Eric. 

De heer Scheire 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Scheire, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Ik wacht een beetje voor de fotografen, voor het geval er filmpjes moeten vernieuwd worden.  
Taylor, Kenneth. 

De heer Taylor 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Taylor, u bent van nu af aan provincieraadslid. 
Van Boven, Lena. 

Mevrouw Van Boven 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Mevrouw van Boven, u bent opnieuw provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Van Caneghem, Kris. 

 

De heer Van Caneghem 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Van Caneghem, u bent van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-
Vlaanderen. 
Van de Populiere, Marleen.  

Mevrouw Van de Populiere 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw Van de Populiere, u bent ook van nu af aan provincieraadslid van de provincie Oost-
Vlaanderen. 
Van de Voorde, Femke. 

Mevrouw Van de Voorde 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, ik verklaar u tot provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Van Duyse, Johan.  

De heer Van Duyse 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Bij dezen, meneer Van Duyse, bent u ook provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Van Duyse, Nicole. 
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Mevrouw Van Duyse 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw, u bent opnieuw provincieraadslid van deze provincie. 
Van Gucht, Stefaan. 

De heer Van Gucht 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Van Gucht, u bent opnieuw provincieraadslid van deze provincie. 
Van Keymolen, Phaedra. 

Mevrouw Van Keymolen 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw Van Keymolen, u bent opnieuw provincieraadslid van deze provincie. 
Vandenbroucke, Joris. 

De heer Vandenbroucke 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Vandenbroucke, bij dezen bent u provincieraadslid van deze provincie.  
Vercamer, Alexander. 

De heer Vercamer 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Vercamer, ik verklaar u opnieuw tot provincieraadslid van deze provincie. 
Verhoeve, Martine. 

Mevrouw Verhoeve 
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Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw Verhoeve, u bent opnieuw provincieraadslid van deze provincie. 
Versnick, Geert. 

De heer Versnick 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Versnick, ik verklaar u tot provincieraadslid van deze provincie. 
Vervliet, An. 

Mevrouw Vervliet 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw Vervliet, u bent bij dezen provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Verzele, Joop. 

De heer Verzele 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Meneer Verzele, u bent bij dezen provincieraadslid van de provincie Oost-Vlaanderen. 
Willems, Annick. 

Mevrouw Willems 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 

De heer voorzitter 

Mevrouw Willems, u bent opnieuw provincieraadslid van deze provincie. 
De laatste, niet in rangorde, maar alfabetisch – het is een Z: Mevrouw Zenner-De Gryze, Gerda.  

Mevrouw Zenner-de Gryze 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen. 
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De heer voorzitter 

Mevrouw Zenner-De Gryze, u bent bij dezen opnieuw provincieraadslid van de provincie Oost-
Vlaanderen. 

PUNT 5. RANGORDE VAN DE PROVINCIERAADSLEDEN (OPENBARE ZITTING) 

Vaststelling van de rangorde van de provincieraadsleden 

De heer voorzitter 

We komen bij punt 5. Vaststelling van de rangorde van de provincieraadsleden.  
We gaan daarover stemmen, maar ik ga eerst een beetje wachten.  
Willen de fotografen de zaal eventjes verlaten? De televisie blijft natuurlijk, hè? Ja. De 
fotografen, vrienden van de verkozenen, worden dus verzocht even de zaal te verlaten. Anders 
zien we jullie niet meer, hè?  
 
Punt 5.Vaststelling van de rangorde van de provincieraadsleden. Daar is een stemming over, 
openbaar en elektronisch. De stemming is geopend. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Ah, we zijn met 72. Er zijn 72 stemmen uitgebracht.  
Unanimiteit over de rangorde. 

PUNT 6. VERKOZENVERKLARING VAN DE VOORZITTER VAN DE PROVINCIERAAD (OPENBARE ZITTING) 

De heer voorzitter 

Punt 6. Een heikel punt nu. Verkozenverklaring van de voorzitter van de provincieraad. De 
provinciegriffier komt nu bij mij en overhandigt mij de akte van voordracht van de kandidaat-
voorzitter, de heer Marc De Buck en van zijn opvolger, mevrouw Greet De Troyer. Hij geeft die 
akte aan mij af. Ik schors even de raad, maar blijf alsjeblieft zitten. Het is wel een dikke map, 
maar ik zal hem vlug lezen. Ik schors dus eventjes om die geloofsbrieven te onderzoeken, 
meneer De Buck. Mevrouw de adviseur, gaat gij mij vergezellen? Meneer de griffier, gaat gij 
mee?  
 
[schorsing van 10.46 – 10.51 uur] 

De heer voorzitter 

Ik open opnieuw de raad. Er is straks nog veel tijd om te netwerken, maar nu nog eventjes stil 
zijn alsjeblieft.  
 
Dames en heren, ik heb samen met de provinciegriffier de ontvankelijkheid onderzocht. De akte 
is ontvankelijk verklaard, zowel voor meneer Marc De Buck als natuurlijk voor zijn opvolger, 
Greet De Troyer.  
1. De akte was tijdig ingediend. Voor wie het wil weten: dat is gebeurd op 22 november in het 
heuglijke jaar 2012.  
2. De akte is getekend door meer dan de helft van de verkozen en vandaag geïnstalleerde 
raadsleden en bovendien door meer dan de helft van hun respectievelijke fracties, in casu de 
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sp.a-fractie en de Open Vld-fractie. Ik verklaar dus dat de akte ontvankelijk is. Ik moet meneer 
De Buck vragen om naar voren te komen en het voorzitterschap en de voorzittershamer van mij 
over te nemen.  
Doe inmiddels allemaal goed jullie best. Ik wens jullie het allerbeste. En om het te zeggen met 
een Engelse uitspraak, die niets met het geloof te maken heeft: God-speed! 
 
De raad neemt dus akte. 
 
[langdurig applaus]  

De heer De Buck, voorzitter 

Dank u wel.  
 
Dames en heren, meneer de gouverneur, meneer de griffier, ik zou willen beginnen mijn 
voorganger op deze stoel, Marc Lootens, te danken voor de voortreffelijke en efficiënte manier 
waarop hij deze installatievergadering geleid heeft. Wij hebben Marc Lootens de afgelopen zes 
jaar hier gekend als een voorzitter van Brits formaat, flegmatiek en met zin voor humor. Hij was 
een man die zeer goed kon relativeren en die altijd de debatten in goede banen heeft geleid. Ik 
hoop dan ook en ik denk dan ook dat het applaus dat we daarnet gehoord hebben evenzeer 
voor hem bestemd was. Daar dank ik u voor. Verder kan ik u bij het begin van deze legislatuur 
alleen maar zeggen: ik hoop op een goede en vlotte samenwerking, opdat we het 
democratische spel – want zo moeten we het noemen – hier op een eerlijke en deftige manier 
onder elkaar kunnen voeren. Dank u wel. 

 

PUNT 7. FRACTIEVORMING IN DE PROVINCIERAAD (OPENBARE ZITTING) 

De heer voorzitter 

Thans ga ik uiteraard over tot het volgende punt van onze agenda. Dat is de fractievorming. Ik 
zou hierbij de fracties in volgorde van het aantal leden willen uitnodigen om de samenstelling 
van hun fractie, samen met de naam van hun fractievoorzitter en de ondervoorzitter, te komen 
overhandigen.  
 
Mag ik dat vragen aan de N-VA?  
 
De CD&V? 
 
De Open Vld? 
 
Sp.a? 
 
Het Vlaams Belang? 
 
Groen?  
 
Goed. Bij dezen hebben wij akte genomen van de samenstelling van de fracties en van de 
namen van de fractievoorzitters en de ondervoorzitters van de fracties.  
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PUNT 8. HUISHOUDELIJK REGLEMENT VAN DE PROVINCIERAAD (OPENBARE ZITTING) 

Huishoudelijk reglement van de provincieraad - wijziging met betrekking tot het bureau en de 
commissies 

De heer voorzitter  

Thans gaan wij over tot het Huishoudelijk reglement van de provincieraad. Zoals u weet, is er 
een wijziging met betrekking tot het bureau en de commissies. Het aantal bureauleden wordt 
gereduceerd en het aantal commissies wordt beperkt tot drie, plus een plenaire commissie (een 
centrale commissie zoals we dat noemen). U hebt kennis genomen van de teksten. Ik denk dat 
ik die onmiddellijk mag ter stemming voorleggen.  
 
Meneer Fiers? 

De heer Fiers 

Meneer de voorzitter, collega’s en verdere aanwezigen (er is veel publiek vandaag), ik wil toch 
nog even een opmerking maken over een principieel element in het voorstel van wijziging. Op 
zich gaat het niet om een wijziging, omdat de vorige legislatuur het ook al zo deed, maar wij 
blijven het moeilijk hebben met het toekennen van een dubbele zitpenning aan de leden van het 
bureau. Dat is helemaal niet in overeenstemming met de duurtijd en de intensiteit van wat men 
daar moet doen. Men kent een dubbel presentiegeld toe vanwege een zeker prestige dat aan 
het bureau wordt gehecht. Wij vinden dat toch nog altijd een beetje misplaatst, zeker in een tijd 
van crisis. Dank u. 

De heer voorzitter 

We zullen uw opmerking overmaken aan het bureau, meneer Fiers. Dank u wel.  
 
Mag ik thans vragen over te gaan tot de stemming over de wijzigingen in het huishoudelijk 
reglement? 
 
[stemming] 
 
Er zijn 60 ‘ja’-stemmen en 12 onthoudingen.  
Dank u. Bij dezen zijn de wijzigingen goedgekeurd.  

PUNT 9. VERKIEZING VAN DE LEDEN VAN HET BUREAU (OPENBARE ZITTING) 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot de verkiezing van de leden van het bureau. De voorzitter van de 
provincieraad en de fractievoorzitters maken van rechtswege deel uit van dat bureau. Verder 
zijn er drie mandaten van ondervoorzitter te begeven. Men heeft mij meegedeeld dat vanuit de 
CD&V, de Vld en de NV-A voordrachten hiervoor zouden komen.  
Mag ik vragen de voordrachten te laten gebeuren? Ja? 

Mevrouw Willems 
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Wij dragen het mandaat voor van de heer Henk Heyerick.  

De heer voorzitter 

Ja. 

Mevrouw ? 

Meneer de voorzitter, wij dragen de heer Tim Moens van de NV-A-fractie voor als 
ondervoorzitter van het vaste bureau. Dank u.  

De heer voorzitter 

De heer Maes? 

De heer Maes 

Vanuit de Open Vld dragen wij Vera De Merlier voor als tweede ondervoorzitter voor het 
bureau.  

De heer voorzitter 

Als ik het goed begrepen heb, is er een voordracht voor een eerste ondervoorzitter, voor een 
tweede ondervoorzitter en voor een derde ondervoorzitter.  
We moeten geheim stemmen. Er zijn geen tegenvoorstellen. Mag ik daarom over deze drie 
voordrachten als pakket laten stemmen? Goed. Als niemand het woord vraagt, gaan we de 
stemming openen. Ze is geheim. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. Iedereen heeft gestemd. 
Er zijn 60 ‘ja’-stemmen en 12 onthoudingen.  
 
Goed. Dan hebben we nu de voordracht voor de mandaten van lid van het bureau.  
Mevrouw Willems. 
 

Mevrouw Willems 

Meneer de voorzitter, wij dragen twee leden voor: de heer Geert De Roo en mevrouw Phaedra 
Van Keymolen.  

De heer voorzitter 

Goed, mevrouw. 

De heer Maes 
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Meneer de voorzitter, wij dragen één lid voor: mevrouw Martine Verhoeve.  

De heer Vandenbroucke  

Meneer de voorzitter, wij dragen mevrouw Greet De Troyer voor als lid van het bureau.  

De heer voorzitter 

Goed. Dank u. Wij hebben vier voordrachten. Ik stel voor dat we in één pakket over deze vier 
voordrachten stemmen. Het is een geheime stemming.  
Opening van de stemming.  
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Er is nog …. Ja, de laatste stem is ook binnen. Sluiting van de 
stemming. 
Resultaat: er zijn 60 ‘ja’-stemmen en 12 onthoudingen. 
Bij dezen zijn de voorgedragenen ook lid van het bureau.  
Het bureau is bij dezen samengesteld. De samenstelling zal opgenomen worden in de notulen 
van de zitting.  

PUNT 10. VERKOZENVERKLARING VAN DE GEDEPUTEERDEN (OPENBARE ZITTING) 

De heer voorzitter 

Thans gaan we over tot punt 10 aan de agenda: de verkozenverklaring van de gedeputeerden. 
 
Meneer de griffier? 
 
Dank u wel, meneer de griffier.  
Meneer de griffier, mag ik u uitnodigen om samen met mij deze akten te onderzoeken? Wij 
zullen kort de zitting schorsen. Mag ik u vragen om op uw plaats te blijven? Dank u. 
 
[schorsing van 11.03 – 11.05 uur] 

De heer voorzitter 

Ik open de zitting.  
 
Meneer de gouverneur, meneer de griffier, op 22 november werd bij de provinciegriffier een 
akte van voordracht van de kandidaat-gedeputeerden ingediend. Daarbij werden de volgende 
personen als kandidaat-gedeputeerden voorgedragen: 
- als kandidaat eerste gedeputeerde Alexander Vercamer; 
- als kandidaat tweede gedeputeerde Geert Versnick; 
- als kandidaat derde gedeputeerde Peter Hertog; 
- als kandidaat vierde gedeputeerde Jozef Dauwe; 
- als kandidaat vijfde gedeputeerde Hilde Bruggeman; 
- als kandidaat zesde gedeputeerde Eddy Couckuyt.  
Motivering:  
De akte van de voordracht diende uiterlijk acht dagen voor de installatievergadering aan de 
provinciegriffier te worden overhandigd. De installatievergadering wordt gehouden op 3 
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december, zoals decretaal voorgeschreven. De voordrachtakte werd op 22 november aan de 
griffier overhandigd.  
De vereiste bijlagen – een uittreksel uit het bevolkingsregister en een uittreksel uit het 
strafregister, model 1 in hoofde van de kandidaat en een afgedrukte tabel met de 
verkiezingsresultaten – werden bijgevoegd. Er werden geen andere voordrachtakten ingediend.  
Deze akte werd ondertekend door meer dan de helft van de verkozenen op de lijsten die aan de 
verkiezingen deelnamen en voor elke kandidaat door een meerderheid van personen die op 
dezelfde lijst als de kandidaat-gedeputeerde werden verkozen.  
De ondertekenaars van deze akte hebben inmiddels de eed afgelegd als provincieraadslid. De 
kandidaat-gedeputeerden hebben eveneens de eed afgelegd als provincieraadslid. 
De voorgedragen kandidaten zijn van verschillend geslacht. 
Er werden geen functionele onverenigbaarheden vastgesteld, noch onverenigbaarheden 
wegens verwantschap.  
Besluit: 
De akte van voordracht van kandidaat-gedeputeerden is ontvankelijk. De voorgedragen 
kandidaat-gedeputeerden worden verkozen verklaard overeenkomstig de rangorde in de 
voordrachtakte.  
 
[applaus] 

PUNT 11. EEDAFLEGGING VAN DE GEDEPUTEERDEN (OPENBARE ZITTING) 

De heer voorzitter 

Mag ik de gedeputeerden gelukwensen en hen uitnodigen om in de bekende volgorde de eed af 
te leggen?  
De eerste gedeputeerde, de heer Vercamer. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Dank u en proficiat. U bent vanaf dit ogenblik opnieuw gedeputeerde. 
De tweede gedeputeerde, Geert Versnick. 

De heer gedeputeerde Versnick 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Proficiat, meneer Versnick. U bent vanaf dit ogenblik gedeputeerde van de provincie Oost-
Vlaanderen. 
Peter Hertog, derde gedeputeerde. 

De heer gedeputeerde Hertog 
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Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Proficiat, meneer Hertog. U bent bij dezen opnieuw gedeputeerde van de provincie Oost-
Vlaanderen.  
De heer Jozef Dauwe. 

De heer gedeputeerde Dauwe 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Onze gelukwensen, meneer Dauwe. U bent bij dezen opnieuw gedeputeerde van de provincie 
Oost-Vlaanderen.  
Mevrouw Bruggeman. 

Mevrouw de gedeputeerde Bruggeman 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Proficiat, mevrouw Bruggeman. U bent bij dezen opnieuw gedeputeerde van de provincie Oost-
Vlaanderen.  
De heer Couckuyt. 

De heer gedeputeerde Couckuyt 

Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.  

De heer voorzitter 

Proficiat, meneer Couckuyt. Bij dezen bent u opnieuw gedeputeerde van de provincie Oost-
Vlaanderen.  

PUNT 12 EN 13. DEPUTATIE (OPENBARE ZITTING) 

Kennisneming van de bevoegdheidsverdeling van de deputatie 
Kennisneming van het huishoudelijk reglement van de deputatie 

De heer voorzitter 

Wij gaan de zitting even moeten schorsen om de nieuw beëdigde gedeputeerden de tijd te 
geven voor het verdelen van hun bevoegdheden en voor het vaststellen van hun huishoudelijk 
reglement. 
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Ik schors de vergadering voor een vijftal minuten. 
 
[schorsing van 11.10 – 11.17 uur] 

De heer voorzitter 

Collega’s, ik heropen de zitting.  
 
Meneer de gouverneur, meneer de griffier, mevrouw en heren gedeputeerden, ik geef nu het 
woord aan de eerste gedeputeerde. Hij zal ons kennis geven van de bevoegdheidsverdeling 
van zijn deputatie, het huishoudelijk reglement van de deputatie en allicht nog een paar andere 
zaken. Meneer Vercamer, u hebt het woord. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Meneer de voorzitter, meneer de gouverneur, collega’s, ik ga er geen gewoonte van maken om 
altijd naar deze plek te komen, maar dit is toch wel een plechtig en officieel moment. Vandaar 
dat ik nu wel even naar het spreekgestoelte kom.  
Wij hebben daarnet een deputatiezitting gehouden waarin wij twee belangrijke punten 
behandeld hebben. Dat is ten eerste de verdeling van de bevoegdheden, waar ik straks op 
terugkom en ten tweede de vaststelling van het huishoudelijk reglement. In dat huishoudelijk 
reglement is niet veel gewijzigd. Er is alleen een kleine technische aanpassing aangebracht. 
Conform artikel 55 van het Provinciedecreet voegen we in artikel 8 het woordje ‘verkozen’ toe 
en hebben we gezegd dat onze agenda eveneens de uitgestelde dossiers bevat. Ik leg dat stuk 
plechtig neer. Het is ter inzage.  
 
Nu, allereerst proficiat aan alle collega’s uit deze sterk vernieuwde provincieraad. Het is een 
provincieraad die uit twaalf leden minder dan vroeger bestaat. Toch zijn er enorm veel nieuwe 
gezichten. Traditioneel zijn er nogal wat nieuwe gezichten in de provincieraad, maar deze keer 
zijn het er bijzonder veel. Dus: proficiat aan de collega’s uit de raad, het bureau en de deputatie. 
Namens de collega’s gedeputeerden dank ik uw provincieraad, voorzitter, en ook onze 
provincieraad voor het vertrouwen. Ik zeg uitdrukkelijk dat wij de komende zes jaar willen 
samenwerken in een opbouwende en verdraagzame sfeer, conform de traditie in de Oost-
Vlaamse provincieraad. Maar ook in zo’n sfeer is er ruimte voor stevige debatten, duidelijke 
standpunten en voorstellen tot actie. Het democratische spel wordt in onze provincie inderdaad 
hoffelijk gespeeld. De democratische meerderheid stuurt het beleid, maar we weten dat de 
oppositie constructief meedenkt en indien nodig zich ook als een alerte waakhond laat horen. 
Wij willen uitdrukkelijk de gedeputeerden van heel de raad en van alle Oost-Vlamingen zijn. De 
slogan ‘Voor ieder van ons’ is voor de deputatie inderdaad geen holle slogan. We willen positief 
samenwerken met deze raad in het belang van onze provincie en in het belang van de Oost-
Vlaming. Zoals ik vroeger al zei, leven we in dit huis met vele kamers permanent in een 
driehoeksverhouding. We hebben hier de raad, de deputatie, de voorzitter en de gouverneur. 
De laatste heeft geen stemrecht, noch in de deputatie, noch in de raad, maar is wel iemand die 
invloed uitoefent en die de gedeputeerden aanmoedigt en waarschuwt. Wij van onze kant 
informeren hem terdege. Hij komt ook regelmatig tussen in deze raad. Daartoe heeft hij conform 
artikel 63 van het decreet ook het recht. We weten dat driehoeksverhoudingen best boeiend 
kunnen zijn, maar ook gevaarlijk. Wij zullen vanuit de deputatie ons best doen om ze vooral 
boeiend te houden en ook rekening te houden met de minderheid. Zo hoort het in een 
democratie.  
 
Wat de verdeling van de bevoegdheden betreft: die lees ik formeel even op. Conform artikel 8 
van ons huishoudelijk reglement, dat in een volgend punt officieel meegedeeld wordt, maar 
waarvan ik nu al gebruik maak, moeten we daar mededeling van geven aan de raad.  
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Ikzelf heb als bevoegdheden:  
- woordvoerder communicatie en drukkerij, griffie, onthaal en logistiek; 
- financieel beheer; 
- interbestuurlijk beleid; 
- landbouw- en plattelandsbeleid; 
- toezicht polders, gemeenten en OCMW; 
- restbevoegdheden. 
 
Collega Versnick heeft als bevoegdheden: 
- buitenlandse betrekkingen en Europese projecten; 
- economie en Provinciale Ontwikkelingsmaatschappij Oost-Vlaanderen; 
- ruimtelijke planning; 
- ICT en e-Gov; 
- juridische aangelegenheden. 
 
Collega Hertog is bevoegd voor: 
- mobiliteit; 
- integraal waterbeleid; 
- energie; 
- onderwijs; 
- recreatiedomeinen. 
 
Tot de attributies van Jozef Dauwe behoren:  
- middenstand en Economische Raad voor Oost-Vlaanderen; 
- cultuur, kunsten en cultuurpatrimonium, erfgoed; 
- archiefbeleid; 
- erediensten en vrijzinnigencentra; 
- milieubeleidsplanning, milieu- en natuurvergunningen en natuureducatie. 
 
Aan mevrouw Bruggeman is toevertrouwd: 
- personeel en organisatieontwikkeling; 
- integrale kwaliteitszorg; 
- de IDPBW; 
- sport; 
- ruimtelijke vergunningen; 
- Patrimonium.  
 
Ten slotte zijn de bevoegdheden van Eddy Couckuyt: 
- ontwikkelingssamenwerking; 
- toerisme; 
- welzijn; 
- jeugd; 
- gezondheid; 
- wonen. 
 
Ik neem aan dat ik de titulatuur niet moet oplezen. Ik verwijs daarvoor naar het huishoudelijk 
reglement zelf en naar het verslag dat we daarnet neergelegd hebben.  
 
Meneer de voorzitter, meneer de gouverneur, collega’s, vorige week werd het Bestuursakkoord 
2013-2018 voorgesteld, zoals het is afgesloten door de drie meerderheidspartijen. We zullen 
dat akkoord vertalen in beleidsteksten. Een eerste proeve daarvan zal er in elk geval reeds zijn 
naar aanleiding van de budgetwijziging die in maart 2013 wordt voorgelegd aan de raad. Een 
paar weken terug hebben we over een technisch budget gestemd in deze raad, die toen nog de 
oude samenstelling had. In maart 2013 komt er een definitief budget. Dan worden alle kaarten 
reeds op tafel gelegd. Maar de echte proef komt aan het einde van 2013, als we conform de 
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beleids- en beheercyclus (BBC) de beleidsverklaring voor de periode 2014-2019 zullen 
voorstellen. Die periode – 2014-2019 – is er ingevolge de wil van de Vlaamse decreetgever, die 
ervoor geopteerd heeft om de beleids- en beheercyclus vanaf het budgetjaar 2014 definitief te 
maken. Dat is niet toevallig en normaal te noemen. De nieuwe deputaties in Vlaanderen starten 
op 3 december, althans in die provincies waar de verkiezingen geldig verklaard zijn. Dat is niet 
overal het geval. Voor de gemeenteraden start men op de eerste werkdag van januari 2013. 
Men heeft dus een inloopjaar voorzien. Wij moeten dan echter een beleidsverklaring 
neerleggen voor de periode 2014-2019. Dat is dus een beleidsverklaring die 
legislatuuroverschrijdend is. Ze moet nog een jaar na het einde van deze legislatuur doorlopen. 
Dat is niet zo’n slechte zaak, want tegen het einde van 2013 zullen we definitief duidelijkheid 
hebben over de decretaal verankerde akkoorden tussen de onderscheiden beleidsniveaus. We 
zullen dan inzonderheid duidelijkheid hebben over de akkoorden tussen Vlaanderen en de 
provincies rond de persoonsgebonden materies en over het daaruit voortvloeiende 
bestuursakkoord. Hopelijk zullen we dus over een paar maanden over alle informatie 
beschikken om dat Beleidsplan 2014-2019 te kunnen ontwikkelen. Zelf ben ik ervan overtuigd 
dat de verscherpte taakstelling voor de provincies vanuit het witboek kansen biedt om mee te 
werken aan de uitbouw van onze provincie. Dat schrijft de voorzitter van de VVP, collega 
Bruggeman, ook met zoveel woorden in de inleiding van het boekje dat u daarnet allemaal bij 
het binnenkomen gekregen hebt. Wij willen meewerken aan de uitbouw van onze provincie door 
het leveren van rechtstreekse diensten aan de burger, door het aangaan van een partnerschap 
met de gemeenten en door samen te werken met velerlei actoren. We gaan dat doen vanuit 
een zevental algemene uitgangspunten: 
1. We blijven de slogan van deze provincie ‘Voor ieder van ons’ getrouw, doordat we ruimte 
creëren om te ondernemen, maar ook om sociale netten te weven, met de bedoeling dat 
niemand buiten de boot valt. Elke Oost-Vlaming moet volgens ons de kans krijgen om zich te 
ontwikkelen volgens de eigen voorkeur en competenties.  
2. We willen staan voor een strikt en verantwoord financieel beleid. We moeten ons beleid 
blijven stoelen op budgettaire orthodoxie en op het behoud van het globale begrotingsevenwicht 
zonder belastingverhoging, in de wetenschap dat er mogelijk een verevening komt, gelet op de 
afspraken met Vlaanderen die in de maak zijn.  
3. Rekening houdend met het witboek zullen we ongetwijfeld onze kernbevoegdheden moeten 
herdefiniëren. Als we naar aanleiding van de discussie over het groenboek en het witboek en 
de daaruit voortvloeiende decretaal verankerde afspraken een verscherpt profiel krijgen, houdt 
dat in dat we ook kritisch naar onszelf moeten kijken en dat we sommige zaken zullen moeten 
loslaten. Daar moeten we ons inderdaad goed van bewust zijn. Wij willen de resultaten van de 
interne staatshervorming correct en efficiënt implementeren. De opmaak van het Meerjarenplan 
2014-2019 is daar het uitgelezen moment voor.  
4. We willen herkenbaar zijn (met een h) in wat we doen, maar we willen daarin ook erkenbaar 
zijn. Wat we doen, willen we goed doen, op een herkenbare en erkenbare manier. Geregeld 
evalueren en bijsturen van de eigen werking leidt ertoe dat mensen en middelen optimaal 
ingezet worden. Daarom moeten we bijzonder veel aandacht besteden aan de kwaliteit en 
willen we zoeken naar de meest efficiënte en correcte dienstverlening. Dat moet ook zichtbaar 
zijn voor de mensen. We moeten het concreet en hard kunnen maken.  
5. We vinden dat wij bij uitstek de partner van de gemeenten en van de Oost-Vlaming zijn. Veel 
van wat we doen, doen we in samenwerking met andere besturen of met particuliere 
organisaties, commerciële en niet-commerciële. De Oost-Vlaamse gemeenten zijn onze 
voornaamste partners. Maatwerk is daarbij aangewezen. We zijn ook in staat om dat te leveren. 
Wij moeten op een andere manier samenwerken met kleinere gemeenten en met grotere 
gemeenten. Dat doen we nu ook. We willen ons uitdrukkelijk profileren als een knooppunt van 
mensen en ideeën in wat we een ‘genetwerkte samenleving’ noemen. Er bestaat hier 
traditioneel een cultuur van openheid. Het is ook normaal dat wij een open bestuur zijn. In de 
diverse samenstellingen van de colleges ontmoeten wij vele politieke partijen, om niet te 
zeggen: we ontmoeten ze bijna allemaal. Alleen al om die reden is er nood aan openheid. Wel, 
die cultuur van openheid, die hier traditioneel bestaat, is een troef om ideeën mee te 
confronteren en mensen elkaar te laten ontmoeten.  
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6. Ik weet wel dat het een containerbegrip is, maar we herhalen het voor de volledigheid graag: 
duurzaamheid staat centraal. Duurzaamheid is de rode draad door heel ons politieke handelen 
op alle beleidsterreinen. Dat vertaalt zich dan niet alleen in onze wens – onze hoop – dat er een 
klimaatplan is waarin gestreefd wordt naar een klimaatneutrale provincie. We zijn realistisch: 
tegen 2050 moet dat plan er zijn. Maar daarbij staat ook centraal de uitdaging om als provincie 
onze eigen bijdrage te leveren in die context. 
7. Beter besturen. De weg die ingezet werd in de voorbije legislatuur moet verder leiden tot een 
administratieve vereenvoudiging en transparantie. We hebben daar kansen toe en we krijgen 
daar nog meer mogelijkheden toe dan vroeger. De mogelijkheid van een e-loket, een digitaal 
aanvraag- en opvolgingssysteem voor subsidies, bouwberoepen en milieuvergunningen, kan 
daarbij een uitstekend hulpmiddel zijn. Het samenbrengen van onze administratieve diensten 
op één plaats, in Het Zuid, is niet alleen een uitdaging, maar ook een opportuniteit die we met 
beide handen moeten aangrijpen. Het ‘nieuwe werken’ op zich is een belangrijke hefboom tot 
efficiëntieverhoging. 
Meneer de voorzitter, collega’s, er is dus inderdaad veel werk aan de winkel. Maar we kunnen 
gelukkig verder bouwen op de visie, de beleidsdoelstellingen en de waarden die aan de basis 
lagen van ons Meerjarenplan 2006-2012. We kiezen er uitdrukkelijk voor om geen breuk met 
het verleden te maken, maar in continuïteit te werken aan wat vroeger reeds ingezet werd. En 
we willen gebruik maken van de opportuniteiten die de interne staatshervorming biedt om een 
verscherpt profiel aan de provincies te geven en om efficiënter te werken. De eerste oefening 
vindt plaats in maart 2013. Die wordt eind 2013 gevolgd door de Beleidsverklaring 2014-2019, 
conform de beleids- en beheercyclus en met volle kennis van de decretale afspraken en 
bestuursakkoorden tussen Vlaanderen en de provincies. Tot slot citeer ik graag Roosevelt: 
“Democratie is een eeuwig in twijfel trekken en zoeken naar het betere en bij dit zoeken en 
streven zijn er uiteraard verschillende wegen die tot hun doel leiden.” Ik reken op een positieve 
samenwerking, met de meerderheid, maar ook met de oppositie. Vanuit de deputatie zullen wij 
daar alvast ons best voor doen. Dank voor uw aandacht.  
 
[applaus] 

De heer voorzitter 

Meneer Gryffroy, fractieleider van de N-VA, vraagt het woord. Meneer Gryffroy.  

De heer Gryffroy, fractievoorzitter NV-A 

Meneer de voorzitter, meneer de gouverneur, geachte collega’s,  
Vooreerst wil ik van deze tussenkomst gebruikmaken om allen die meegewerkt hebben aan het 
afscheidsfeest van de gouverneur, André Denys, te feliciteren. Het is een warme en hartelijke 
avond geworden. Dat paste perfect bij onze gouverneur van het volk.  
 
[applaus]  
 
Er is me echter iets bijgebleven. Herhaaldelijk werd, ook door onze gouverneur, gesproken over 
de afwezigheid van een Oost-Vlaams gevoel. Ik denk dat niemand zal ontkennen dat heel 
weinig mensen een Oost-Vlaams gevoel hebben. Studies wijzen trouwens uit dat meer dan 
40% van de bevolking dit Oost-Vlaamse gevoel niet heeft. Maar nog erger is dat in onze 
veelvuldige contacten met de bevolking – en dan hebben we het dus over degenen die zorgen 
voor het grootste deel van de inkomsten van de provincie – zelfs een apathisch onbegrip werd 
vastgesteld. Wat doet die provincie? Wat is haar nut? Wat betekent ze voor ons? Dat waren 
veel voorkomende vragen. De betrokkenheid tussen deze provincie en haar Oost-Vlamingen is 
dan ook zeer laag, behalve als het gaat om mensen die bijvoorbeeld konden genieten van de 
een of andere subsidie of ondersteunende maatregel. Nochtans vond de vorige deputatie dat ze 
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goed gewerkt had. Het resultaat was dan ook verbluffend. De drie meerderheidspartijen 
verloren fors. De drie klassieke partijen zijn echter blijkbaar zo geworteld in hun structuren dat 
ze op 14 oktober opteerden voor de status quo en dus onmiddellijk een nieuwe – zij het zeer 
krappe – meerderheid vormden. Dat gebeurde al voordat alle stemmen uiteindelijk geteld 
waren. Zo’n meerderheid noemt men een meerderheid van verliezers. Op één na – welkom, 
meneer Versnick! – komen dezelfde gedeputeerden terug. En wat leren we vandaag en wat 
leren we uit de pers een kleine week terug? We moeten ons budget in de gaten houden, maar 
geen paniek: voor de rest zijn er wel wat mogelijkheden voor leuke initiatieven. Met andere 
woorden: we hebben te maken met een zeer vaag bestuursakkoord, quasi hetzelfde als de 
vorige keer. Het is in geen enkel opzicht vernieuwend; het is eerder vastgeroest. Iedereen voelt 
dan ook aan zijn elleboog dat er iets is wat niet klopt. Als het product onvoldoende verkoopt, 
dan kunt ge als intelligente ondernemer – en we beschouwen de provincie op zich ook als een 
onderneming – niets anders doen dan uw conclusie trekken. Die conclusie moet dan zijn dat uw 
marketing niet goed was, of dat uw product misschien te elitair en te duur is of gewoon niet 
goed, of dat de burger dit product niet nodig heeft. De nieuwe meerderheid in deze raad heeft 
dus een duidelijk probleem. Het N-VA-programma heeft de kiezer echter aangesproken. Het 
resultaat ziet u hier vandaag. Wij, de N-VA, vormen de grootste fractie in deze provincieraad.  
Ik geef hier een kort overzicht van onze speerpunten. 1. De provincie moet niet langer actief zijn 
waar Vlaanderen of onze stedelijke gemeenten zelf al engagement nemen. Ze moet zich 
uitsluitend bezighouden met die taken waar ze effectief een meerwaarde kan bieden. Specifiek 
maatwerk voor de diverse regio’s leidt tot efficiëntie. Dan kan meteen ook een pak kosten 
worden bespaard. De provinciebelastingen moeten dus voor iedereen omlaag. 2. Een stevig 
economisch weefsel is een zeer belangrijke pijler voor de welvaart en de leefbaarheid van een 
regio. De provincie moet dan ook een actievere rol spelen in het stimuleren van de 
economische streekontwikkeling. Dat moet gebeuren met een visie en een actief beleid, niet 
met een passief subsidiebeleid. 3. De provincie moet ruimtelijke plannen maken die 
gemeentegrenzen overschrijden en zo de Vlaamse beleidskeuzes concreet toepassen op haar 
terrein. 4. Het provinciebestuur biedt voor kleine gemeenten opleiding en ondersteuning aan op 
verschillende domeinen.  
Meneer de voorzitter, geachte collega’s, de hierboven aangehaalde speerpunten zijn gebaseerd 
op de bevoegdheidsafbakening zoals die door de Vlaamse regering is vastgelegd in het 
Witboek interne staatshervorming van onze Vlaamse minister van Bestuurszaken Geert 
Bourgeois. Onder zijn leiding heeft de Vlaamse regering een belangrijke stap gezet in de 
vereenvoudiging en afslanking van de tussenliggende bestuursniveaus. Op die weg wil de N-VA 
resoluut doorgaan. Het provinciebestuur houdt zich momenteel namelijk bezig met van alles en 
nog wat. De beleidsmatige focus is veel te breed. De bestuurlijke efficiëntie is te laag. Dat leidt 
tot dubbele en soms zelfs tot concurrerende initiatieven op terreinen die beter op Vlaams of 
lokaal niveau kunnen worden ingevuld. Men moet zich altijd de vraag stellen: is het niveau van 
de provincie daarvoor nodig? Is dit het beste niveau om dit initiatief uit te voeren? Dankzij de N-
VA en de Vlaamse regering is al wel een kracht tot verandering ingezet. Er zijn nu twaalf 
provincieraadsleden minder. Vanaf 2019 zijn er maar vijf in plaats van zes gedeputeerden. De 
taken voor de provincie zijn grondig hertekend en afgebakend. Op het vlak van de 
grondgebonden bevoegdheden – economie, ruimtelijke ordening, toerisme – blijven de 
provincies hun vertrouwde rol spelen. Voor de persoonsgebonden materies zijn ze in principe 
niet meer bevoegd, tenzij de Vlaamse overheid hun specifieke zaken toevertrouwt of zal 
toevertrouwen. Deze hervorming betekent dat de provincies voortaan een beduidend deel van 
hun taken moeten overlaten aan de stedelijke gemeenten enerzijds en aan de Vlaamse 
overheid anderzijds. Het focussen op deze kerntaken heeft het voordeel dat we met minder 
geld en minder mensen toe kunnen en ten slotte ook met een kleiner apparaat. Deze nieuwe rol 
moet dan ook gepaard gaan met een verlaging van de provinciebelastingen. In de geest van de 
interne staatshervorming moet deze rol het provinciebestuur verplichten om voorrang te geven 
aan een grondig doorlichten van de eigen activiteiten. De N-VA zal er in de provincieraad 
nauwlettend op toezien dat het provinciebestuur zich strikt houdt aan die 
bevoegdheidafbakening zoals die in het Witboek interne staatshervorming is vastgelegd. De 
fractie zal zich ook terughoudend opstellen bij het invullen van de marges die het witboek 
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toelaat. Dat zal ze doen met het oog op een maximale kostenbesparing, een maximale 
lastenverlaging en een maximale bestuurlijke efficiëntiewinst. Het is de enige manier om de 
Oost-Vlamingen terug het gevoel te geven dat de provincie toch een beetje nuttig kan zijn. 
Meneer de voorzitter, geachte collega’s, als het gaat om het realiseren van deze punten kunt u 
de komende jaren op onze constructieve inzet rekenen. Maar als grootste fractie zullen wij 
uiteraard altijd alert blijven en een stevige, krachtdadige, rechtlijnige oppositie voeren wanneer 
dat nodig is. Ik dank u. 
 
[applaus] 

De heer voorzitter 

Meneer Gryffroy, mag ik u tevens gelukwensen met uw eerste speech hier in dit halfrond?  
Meneer Fiers heeft het woord gevraagd. 

De heer Fiers, fractievoorzitter Groen 

Dank u, voorzitter. Ja, we moeten nog een beetje wennen aan de nieuwe legislatuur. Normaal 
gezien applaudisseert bij een maidenspeech iedereen mee, over alle partijgrenzen heen. 
Misschien moet ik dat bij dezen dan toch maar inzetten: gefeliciteerd, collega. 
 
[applaus] 
 
Voor mij is het niet mijn maidenspeech, vrees ik. Meneer de voorzitter, meneer de gouverneur, 
kersvers aangeduide gedeputeerden, collega’s. Ik was een beetje verrast dat er toespraken 
zouden gehouden worden die ook inhoudelijk op de situatie zouden ingaan. Nu de gelegenheid 
zich aandient, wil ik daar echter ook gebruik van maken. We bereiden ons in elk geval voor op 
een zeer moeilijke legislatuur. Ik denk dat iedereen dat weet. Collega Gryffroy heeft al 
aangegeven dat de klassieke tripartite over een zeer krappe meerderheid beschikt. Die tripartite 
heeft aanzienlijk aan zetels ingeboet en zal dus niet meer de luxe hebben uit de vorige 
legislatuur dat ze zeer ruim in de raad vertegenwoordigd is. Dat maakt het op zich al moeilijker. 
Het wordt des te moeilijker doordat men nu rekening moet houden met een grote N-VA-fractie, 
die bovendien rechtstreekse vertakkingen heeft naar de Vlaamse regering. Ik zeg er nog niets 
over wie de volgende gouverneur wordt. Misschien zal meneer de gouverneur daar straks zelf 
iets over zeggen. Ik vermoed dat hij misschien de primeur heeft. Niet … waarschijnlijk, maar…. 
Het betekent dat wij een legislatuur ingaan met een deputatie die een klein draagvlak heeft. Ik 
heb het dan over een klein draagvlak binnen de raad, maar eigenlijk is dat een vertaling van 
een kleiner draagvlak buiten de raad. Dat maakt het allemaal niet zo simpel. Het heeft ook tot 
gevolg dat het moeilijke huwelijk dat men is aangegaan, zal leiden tot het verderzetten van een 
beleid dat wij al kleurloos vonden en dat nu allicht kleurloos zal blijven. Dat heb je nu eenmaal 
in dit soort omstandigheden. Niettemin ben ik het niet eens met de tussenkomst van collega 
Gryffroy over de wijze waarop de provincie moet aangepakt worden. Opgelet: ook wij zijn een 
koele minnaar van het provinciale niveau, daar niet van. Maar wij zijn er wel van overtuigd dat 
er een democratisch intermediair niveau nodig is. En tot nader order is dit de plaats voor dat 
niveau. We moeten niet naar besloten cenakels toe, waaruit de oppositie stelselmatig wordt 
geweerd. Laten we hopen dat deze legislatuur en deze deputatie, ook naar intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden en naar alle plaatsen waar wij mensen naartoe afvaardigen, niet de 
cultuur blijven cultiveren van ‘we houden het voor ons alleen’. Inhoudelijk staan wij ook heel ver 
verwijderd van onze collega’s aan de overzijde. Wij willen namelijk heel zwaar inzetten op een 
sociale en ecologische provincie. Dat hebben we in het verleden al gedaan en dat zullen we 
blijven doen. We zullen ook de aanjager zijn van initiatieven op dat vlak. Voor duurzaamheid 
staat als doelstelling genoteerd: een klimaatneutrale provincie tegen 2050. Als u de actualiteit 
gevolgd heeft, zult u waarschijnlijk gelezen hebben dat enorme klimaatveranderingen 
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wereldwijd voor een enorme economische schade zullen zorgen als wij niet binnen de komende 
twee jaar aanzienlijke inspanningen gaan leveren. Iedereen, ook dit bestuursniveau, zou daar 
het zijne aan moeten bijdragen. Wij zien dat wat anders. Onze gedachte is dat in dit soort 
situaties de overheid ook inspanningen moet leveren als het geld kost. Dat geldt dus ook voor 
de provincie. Wij staan dus niet voor de logica van efficiëntie en besparingen waar de N-VA 
voor staat. Dat betekent dat wij een spannende legislatuur tegemoet gaan. Daar ben ik van 
overtuigd. Het zal niet gemakkelijk zijn, noch voor de meerderheid, noch voor de oppositie. 
Maar dat maakt het allicht des te boeiender. Ik wens ons allemaal een bijzonder spannende 
legislatuur toe. Dank u wel. 
 
[applaus] 

De heer voorzitter 

Meneer Maes vraagt het woord.  

De heer Maes, fractievoorzitter Open Vld 

Dank u, voorzitter. Ik wil ook eventjes kort reageren, vooral op wat meneer Gryffroy gezegd 
heeft. Ten eerste wil ik iets zeggen over de afwezigheid van een Oost-Vlaminggevoel. We 
weten dat wij daar inderdaad minder sterk in zijn dan bijvoorbeeld de Limburgers. De 
Limburgers hebben veel sterker een Limburger gevoel. Toch valt het eigenlijk nog wel mee. Ik 
heb zelf in mijn eigen gemeente een klein jaar terug een kleine enquête gehouden onder een 
paar honderd mensen. In die gemeente, die het verst van Gent gelegen is, zei nog altijd 
ongeveer de helft van de mensen een Oost-Vlaminggevoel te hebben. Ik moet wel toegeven dat 
het Waaslandergevoel veel hoger scoorde. 80 à 85% van de mensen erkende een 
Waaslandgevoel te hebben. Maar nog veel opmerkelijker was de reactie op de stadsgewesten. 
Sommigen hebben zo hun ideeën over die stadsgewesten, ook in de partij van de heer Gryffroy, 
denk ik. Een van de geruchten die bij ons wel eens te horen zijn, is: plaats Beveren in een 
stadsgewest Antwerpen. Wel, ik moest vaststellen dat meer dan 95% van de Bevenaars daar 
absoluut niets van wil weten. Wat dat betreft voel ik mij dus nogal gerust. Ik ben heel blij dat ik 
een Oost-Vlaming ben en ik ben ook blij dat ik een keer naar Gent kan komen. Voor de rest: we 
hebben inderdaad dezelfde meerderheid. Dat is democratisch. Als ik het goed heb, zijn we met 
39 leden op een totaal van 72. Dat is een meerderheid. We hebben samen ervoor gekozen om 
te besturen. We hebben 18 jaar samen bestuurd. Ik denk dat we dat goed gedaan hebben. We 
hebben met heel veel projecten kunnen uitpakken. Daar kunnen we fier op zijn. Dat die 
projecten bij de bevolking niet altijd even bekend zijn, is waar. Het gaat immers ook dikwijls om 
een getrapte ondersteuning. Dan herkent men zulke concrete projecten niet altijd direct als 
projecten van de provincie. Ik denk bijvoorbeeld aan het bovenlokale fietspadentraject, waar we 
heel fier op mogen zijn. De mensen verschieten dan soms: tiens, zit de provincie daarachter? 
Misschien moeten we dat ook wat meer uitdragen. Wat de vier speerpunten betreft die u 
aanhaalt, collega: ik ben blij dat u de meerderheid daarmee zo sterk ondersteunt. Ik denk 
namelijk dat we in de voorbije 21 jaar die ik hier heb meegemaakt al heel sterk op al die vier 
speerpunten gewerkt hebben. We hebben een lage belasting. We hebben de laagste 
provinciale belasting van heel België. Zouden we die nog meer kunnen verlagen? Als dat kan, 
mag dat van mij. Maar we hebben op dit moment een lage belasting. We vervullen ook een heel 
actieve economische rol. Vroeger was de voorzitter bevoegd ter zake van economie, maar de 
nieuwe gedeputeerde zal ongetwijfeld dezelfde rol vervullen. Er zijn trouwens nog andere 
gedeputeerden die voor een deel een rol gaan spelen op dit gebied: meneer Dauwe en ook de 
eerste gedeputeerde. We doen dat heel actief. Ik denk dat we dat in het verleden ook heel goed 
gedaan hebben. Wat de ruimtelijke planning betreft: ook dat is een rol die we onszelf met de 
vorige gedeputeerde, de voorzitter, heel sterk hebben toegemeten. We zijn veel bezig geweest 
met een ruimtelijke planning die de gemeentegrenzen overstijgt. Ik noem één voorbeeld: het 
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windmolenproject. Hoe gaan we die windmolens inplanten over gans Oost-Vlaanderen? Niet 
meer met puntjes en brokskes; nee, nee, we kwamen met één globaal plan. Ik vond dat heel 
sterk. En wat de ondersteuning van de gemeenten betreft: ik denk dat we daar ook heel sterk in 
uitgeblonken hebben de voorbije 18 jaar. Dus alvast van harte bedankt dat u deze deputatie 
zoveel steun belooft.  
 
[applaus]  

 

De heer voorzitter 

Mevrouw Willems. 

Mevrouw Willems, fractievoorzitter CD&V 

Ik wil ook kort op enkele elementen ingaan. Voor ons is toch wel belangrijk dat de provincie een 
tussenniveau tussen het lokale en het centrale bestuur is en blijft. Want een provinciebestuur is 
net een partnerbestuur voor een gemeente. Ik verwijs hier ook naar het provinciedecreet. De 
precieze omschrijving van de artikelen heb ik hier niet bij me, maar uiteindelijk wordt daarin ook 
heel duidelijk gesproken over het bovenlokale bestuur en de gebiedsgerichte werking. Ik denk 
dat dat inderdaad nog steeds de kern is. Ik wil ook nog eens aangeven dat er inderdaad sprake 
is van een verscherpte taakstelling voor de provincie, maar dat die is vastgelegd vanuit de 
Vlaamse regering. Ook het verminderen van het aantal provincieraadsleden kan volgens mij 
niet door één partij op haar conto worden geschreven. Het stond in het regeerakkoord van de 
Vlaamse regering. Dan nog een derde puntje: ik wil het ook nog even over het Oost-Vlaamse 
gevoel hebben. Dat gevoel leeft inderdaad minder sterk. Ik weet echter dat hier ook een 
onderzoek heeft plaatsgevonden waarbij heel sterk is aangetoond dat de Oost-Vlaming de 
dienstverlening van de provincie als heel positief ervaart. Of hij nu op het gebied van de 
stedenbouw contact heeft met een van de diensten van de provincie, op het gebied van het 
milieu of op het vlak van de dienstverlening op zich: hij is er heel positief over. Het Oost-
Vlaamse gevoel is dan misschien wel minder, maar op het moment dat men contact heeft, is 
men heel positief. Dat geldt zeker voor het contact met de administratieve diensten. Daar is ook 
onderzoek naar gedaan. Naar dat onderzoek is niet verwezen, maar daaruit blijkt dat het 
contact als heel, heel positief ervaren is. Ik wilde deze punten toch ook nog inbrengen. 

De heer voorzitter 

Meneer Vandenbroucke. 

De heer Vandenbroucke, fractievoorzitter sp.a 

Ja, heel kort, want de andere collega’s van de meerderheid hebben al veel gezegd. Een eerste 
vaststelling is inderdaad dat de meerderheid een meerderheid heeft. Dat deze of gene partij 
daar geen deel van uitmaakt, doet geen gram af aan het democratische karakter van die 
meerderheid. In de tweede plaats: wij hebben inderdaad het N-VA-programma niet nodig om de 
uitdagingen te kennen waar we op provinciaal niveau voor staan. Die uitdagingen liggen vast in 
het witboek dat in de Vlaamse regering is vastgesteld. Dat witboek geeft aan waarmee de 
provincie zich de komende jaren nog mag bezighouden. De vraag is dus niet: welke 
bevoegdheden hebben wij? De vraag is: wat gaan wij doen met die bevoegdheden? Hoe gaan 
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wij die invullen? Ik neem aan, meneer Gryffroy, en ook meneer Fiers en andere collega’s van de 
oppositie, dat we daarover op een aantal punten ernstig van mening zullen verschillen. U hebt 
hier met uw toespraak het democratische debat in gang gezet. Ik kijk alleszins uit naar de 
stevige debatten die op dit gebied in de toekomst gevoerd zullen worden. En ik kan alleen maar 
hopen dat die debatten de provincie dichter bij de mensen zullen brengen en dat ze nog 
duidelijker zullen aangeven wat de provincie voor de mensen kan betekenen.  
 
[applaus]  

De heer voorzitter 

Goed. Ik mag hier ook meneer Vandenbroucke gelukwensen met zijn eerste tussenkomst in 
deze raad.  
Ik denk dat de eerste gedeputeerde nog iets te zeggen heeft. Meneer Vercamer. 

 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Meneer de voorzitter, heel kort. We zullen de gelegenheid hebben om zeer gedetailleerd op al 
de genoemde punten in te gaan naar aanleiding van de concrete cijfers en voorstellen die we 
gaan doen. Dat zal al in het begin van deze legislatuur zijn, in maart, bij de eerste 
budgetwijziging. Maar zoals ik daarnet al gezegd heb: de echte proef komt bij de 
Beleidsverklaring 2014-2019. En wat men er vanuit de N-VA-fractie ook over gezegd heeft: we 
gaan de afspraken die gemaakt zijn in Vlaanderen zo goed mogelijk honoreren. En zoals 
daarnet in de interventie vanuit de meerderheid gesteld werd: de discussie over wat we gaan 
doen, wat we nog mogen doen en wat we moeten doen, is eigenlijk al gevoerd, maar moet nog 
wel gefinaliseerd worden. Over de persoonsgebonden materies moeten nog concrete afspraken 
gemaakt worden. Die moeten verankerd worden in decreten en later nog eens vertaald in 
bestuursakkoorden. Daar zitten we met spanning op te wachten. Pas als het zover is, gaan we 
echt weten wat we allemaal mogen en kunnen doen. De vraag zal echter vooral zijn hoe we dat 
beleidspakket gaan invullen. Dat is de proeve die we zullen moeten voorleggen bij de 
budgetwijziging in maart en bij de Beleidsverklaring 2014-2019. Ondertussen is het 
Provinciedecreet nog altijd zeer duidelijk. Collega Willems heeft verwezen naar artikel 2 over 
onze missie. Daarin wordt onderscheid gemaakt tussen wat we nog mogen doen tot 31 
december 2013 en wat vanaf 2014 bij onze bevoegdheden hoort. Daarbij blijft echter 
uitdrukkelijk staan dat wij het intermediaire beleidsniveau zijn tussen het Vlaamse en het 
gemeentelijke niveau en dat we bijdragen tot de duurzame ontwikkeling van het provinciale 
gebied. We zijn bevoegd voor de volgende provinciale belangen: 1. de bovenlokale 
taakbehartiging; 2. het opnemen van ondersteunende taken op verzoek van andere overheden 
(daar willen we nog meer dan vroeger werk van maken, door beleid op maat te voeren naar de 
gemeenten, de kleine en de grote) en 3. het nemen van initiatieven met het oog op 
gebiedsgerichte samenwerking. Dat staat allemaal met zoveel woorden beschreven. Daarbij 
gaat het dus niet om een exact gekopieerde tekst van de N-VA. Het gaat om voorstellen van de 
Vlaamse regering, die op dit moment niet uit één partij, maar uit drie partijen bestaat. Die 
voorstellen zijn goedgekeurd door het Vlaamse parlement. Het gaat dus om een zaak die op 
Vlaams niveau gedragen wordt. Daarbij hebben wij op een positieve manier met de Vlaamse 
overheid samengewerkt om tot goede afspraken te komen. Dat hebben we onder meer gedaan 
via de VVP, de Vereniging van Vlaamse Provincies. Zoals collega Maes daarnet gezegd heeft, 
hebt u een aantal speerpunten aangeraakt, meneer Gryffroy, die ook de onze zijn. Wij hadden 
sommige dingen in het Provinciedecreet liever anders gezien, maar wij gaan ons voegen naar 
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die tekst. Wij zijn legalisten en we zijn loyale partners voor een goed bestuur in deze provincie. 
U zult ons dus kunnen beoordelen als we begin 2013 met concrete voorstellen komen. Wat de 
lage belastingen betreft: wij hebben de laagste belastingen, niet alleen van Vlaanderen, maar 
van heel België. Vergeleken met de Waalse provincies is het overigens niet moeilijk om het 
laagst te scoren. Wij voeren een actieve economische politiek op die punten waarop we die 
mogen voeren. Daar waren vroeger namelijk reeds afspraken over gemaakt met Vlaanderen. 
Op het vlak van ruimtelijke ordening hebben we een aantal opdrachten gekregen die we zo 
goed mogelijk vervullen. Ze zijn niet altijd gemakkelijk. Op het vlak van ruimtelijke ordening over 
de gemeentegrenzen heen moeten we soms in delicate materies standpunten innemen, maar 
vooral ook richting geven voor de toekomst, gelet op de planningsfunctie die we hebben. Wat 
de kleine gemeenten betreft: vandaag werken we reeds samen en bieden we een pakket aan. 
U zegt dat in ons bestuursakkoord geen ambities staan. Wel, wij bieden de gemeenten aan de 
waterlopen van de derde categorie over te nemen. We maken een opening om in discussie te 
gaan over de mogelijkheid om de bovenlokale recreatie-infrastructuur desgevallend over te 
nemen. Op dat gebied willen we met goede afspraken werken en goed weten wat we doen. De 
studies daaromtrent zijn bezig. Wij bieden aan om gemeenten meer nog dan vroeger te 
begeleiden bij belangrijke patrimoniumdossiers, bij mobiliteitsdossiers en noem maar op. 
Eigenlijk nemen we daarmee een oude taak over die voor de fusie van gemeenten bestond. Wij 
willen dus echt inspelen op de nieuwe kansen die we krijgen om samen te werken met de 
gemeenten. Want wij zien dat akkoord tussen Vlaanderen en de provincies niet noodzakelijk als 
een negatief akkoord. We willen daar positief aan werken. We vertrekken vanuit een 
verscherpte taakstelling. Er zijn in Vlaanderen nog altijd 308 gemeenten, kleine, middelgrote en 
een paar grote. We hebben maar twee relatief zeer grote gemeenten: Gent met 250.000 
inwoners en Antwerpen met bijna 500.000 inwoners. Daarmee hebben we het eigenlijk wel 
gezegd, nietwaar, in een internationale context. Maar de conclusie blijft: zolang er zoveel kleine 
en middelgrote gemeenten zijn, denken we dat provincies een nuttig instrument vormen. Als 
morgen deze of een andere Vlaamse regering beslist dat er in Vlaanderen slechts 60 of 80 
gemeenten moeten zijn, met een inwonertal tussen de 60.000 en 100.000, moeten we de 
provincies onmiddellijk afschaffen. Houd dan alleen nog een kleine beroepsinstantie over. Het 
moet immers niet zo zijn dat we mensen voor een tuinhuis en een bouwberoep naar Brussel 
sturen. Stuur ze naar Gent. In het taalgebruik zeggen we het trouwens, hè: we gaan naar Gent 
en we moeten naar Brussel. Maar voorlopig zijn er nog 308 gemeenten en is er geen draagvlak 
voor een verder doorgedreven fusie, met gemeenten van 60.000 of 80.000 inwoners. Ik kijk met 
veel spanning naar wat in Nederland gaat gebeuren. Ik ben benieuwd waar ze daar gaan 
landen. Maar ook daar blijven ze ijveren om hun provincies te vervangen door vijf 
regiobesturen. Ook daar blijft men dus ijveren voor een intermediaire schaal. Verder lig ik er 
echt niet meer wakker van dat we niet zo goed bekend zijn bij de burgers. Hoe beter we bekend 
zijn, hoe liever natuurlijk. Maar uit onderzoek blijkt dat men wel degelijk weet dat provincies 
bestaan. Ook daar is reeds melding van gemaakt. Trouwens, als we in het buitenland zijn, is de 
eerste reflex, als we Nederlands horen spreken: is dat een Oost-Vlaming, een West-Vlaming of 
een Limburger? Dan hebben we die reflex. Wat we als provincie precies doen, weet men echter 
niet altijd. Maar uit het zojuist genoemde onderzoek blijkt dat wie in Oost-Vlaanderen een 
beroep doet op de provincie heel tevreden is over de dienstverlening. Dat is terecht 
aangehaald. En ik denk dat we daar ook terecht fier op zijn. We hebben een goed 
georganiseerde administratie, die de dossiers niet alleen tijdig, maar ook vakkundig en in een 
open sfeer afhandelt. Burgers zijn hier welkom. Dat weten ze. Ze kunnen bij onze administratie 
terecht. En daar willen we meer nog dan vroeger aandacht aan besteden. Dat doen we dan 
binnen de marges die Vlaanderen tekent, want wij zijn legalisten, hè? Als Vlaanderen zegt dat 
dat onze opdrachten zullen zijn in de toekomst, dan gaan we die zo correct mogelijk invullen. 
Wat we mogen doen, wordt op Vlaams niveau vastgesteld. Hoe we het doen, is onze 
verantwoordelijkheid. En daar zal deze deputatie haar best voor doen, met de bedoeling dat alle 
Oost-Vlamingen daar beter van worden. Er staan ons inderdaad, hoop ik, boeiende debatten te 
wachten. De eerste proeve daarvan krijgen we in maart.  
 
[applaus] 



 DEBATTEN 

Provincieraad van 3 december 2012 37 

De heer voorzitter 

Goed. Ik denk dat ik nu dit eerste debat mag afsluiten. De heer gouverneur had aangekondigd 
dat hij na dit debat het woord zou nemen. Meneer de gouverneur.  

De heer gouverneur Denys 

Meneer de voorzitter, geachte gedeputeerden en provincieraadsleden, meneer de griffier, ik wil 
in de eerste plaats u allemaal danken, ook namens mijn familie, voor het mooie afscheidsfeest 
dat wij vorige week donderdag hebben gekregen. Dat is iets wat ons zal bijblijven. Van een 
mooier afscheid kon ik niet dromen. Hartelijk dank dat ik dit mocht krijgen. Hartelijk dank ook 
voor uw aanwezigheid. Het was voor mij en voor ons een zeer mooi eerbetoon. Maar natuurlijk 
zijn we hier vandaag op de eerste plaats omdat u geïnstalleerd wordt. Ik wil u dan ook 
feliciteren met uw verkiezing tot provincieraadslid en tot gedeputeerde. Vergeet niet, dames en 
heren, dat de installatie van een assemblee ook een bijzonder menselijk moment is. U mag er 
allen trots en fier op zijn dat u verkozen bent en dat u de eed kon afleggen. U mag er trots en 
fier op zijn dat u de provincie Oost-Vlaanderen mag vertegenwoordigen. Er is geen Oost-
Vlaams gevoel, maar Oost-Vlaanderen is in mijn ogen een zeer mooie provincie. Als u het mij 
vraagt, is het de mooiste provincie van Vlaanderen. Die provincie te mogen vertegenwoordigen 
als provincieraadslid, met die bevolking, dat is een zeer, zeer mooie opdracht. En ik zou één 
zaak willen zeggen. U weert dat ik altijd een fan ben geweest van Eddy Merckx. Eddy Merckx 
zei: ik heb één grote fout gemaakt in mijn loopbaan. Ik heb nooit genoten van een overwinning. 
Ik was onmiddellijk opnieuw bezig met de volgende uitdaging. Als ik u was, zou ik vandaag 
proberen te genieten. Ik zou proberen te genieten van uw eedaflegging, van het mooie moment. 
Dat gaat uw leven lang u bijblijven. Het grote debat komt nog. Ik ben ook voor dat debat. Maar 
probeer vandaag vooral ook eens te genieten.  
Dames en heren, deze legislatuur wordt een boeiende periode. En ik heb er eigenlijk een beetje 
spijt van dat ik afscheid moet nemen. Want ik voel aan dat er iets vibreert. Het zit vol beweging 
en evolutie. Met de uitvoering van het witboek voelt men aan dat er beweging zit in de 
bevoegdheden. Maar er zit ook beweging in de samenleving zelf. Het versterken van ons 
economisch weefsel, de omschakeling naar hernieuwbare energie, de integratieproblematiek, 
de leefbaarheid van onze omgeving: het zijn allemaal onderwerpen die vragen om het maken 
van keuzes, die vragen om het stellen van prioriteiten en die het samenleven beïnvloeden. 
Bovendien worden die onderwerpen in deze provincie vaak scherper gesteld, juist omdat we 
een veelzijdige provincie zijn, die ambitie heeft en een open blik naar de toekomst. De rol die de 
provincieraad in die boeiende evolutie zal spelen, valt samen met de manier waarop deze 
assemblee zelf boeiend uit de hoek zal komen. Ik denk dat daarvoor twee voorwaarden 
belangrijk zijn: In de eerste plaats: durf het debat boven de eigen bevoegdheden uit te tillen. Dat 
is iets wat ik altijd vraag. De eigen bevoegdheden die we gaan krijgen of die we hebben, zijn 
vaak maar onderdelen van een grotere, algemene problematiek. Aarzel niet om het debat, het 
gesprek te voeren over de totale aanpak. In de tweede plaats: doorbreek steriele patronen. Dat 
durf ik ook te vragen. Uit eigen ervaring weet ik dat er binnen een logica van meerder- en 
minderheid voldoende ruimte is om je te profileren als fractie of als individueel lid. Maak volop 
gebruik van die ruimte. Doe dat op een creatieve wijze. Ik was gisteren in De Zevende Dag 
….(niet verstaanbaar)….. toen ik afscheid nam van het parlement. En ik riep het parlement op: 
wees meer rebels. Wel, dat zeg ik u ook: durf iets, wees een keer een rebel, in uw eigen fractie, 
maar ook ten aanzien van het geheel. Dames en heren, het provinciale niveau klaagt soms over 
de belangstelling van de media. Vandaag hadden we geen reden tot klagen, maar meestal 
wordt daarover geklaagd. Ik vind dat we daar in deze tijd zelf iets kunnen aan doen, meer dan 
ooit. Ik denk aan de sociale media. Persoonlijk vind ik dat die voluit moeten worden ingezet om 
die mooie inhoudelijke debatten die we hier gaan krijgen meer weerklank te geven. Ik heb 
gemerkt dat verschillende leden al op Twitter zitten. Als die twitteraars nu eens via tweets hun 
eigen mening geven over interessante thema’s in de provincieraad, dan krijgen we een ruimer 
debat, waar de media op den duur ook niet kunnen naast kijken. Een moderne provincieraad 
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trekt voluit de kaart van de sociale media. Dat is mijn overtuiging. Dames en heren, ten slotte 
geloof ik ook dat het ruime denken het niveau van de provincieraad versterkt. Met 
gemeentepolitiek is niets mis, maar als het debat hier een heruitgave wordt van gemeentelijke 
twistpunten, daalt het niveau. Vandaar mijn oproep om dat niet te laten gebeuren. En ja, u weet 
dat ik een voorstander ben van het glocalisme. Dat heb ik donderdag ook gezegd. Dat 
glocalisme is een instelling, een overtuiging die ideaal past bij het provinciale niveau, omdat het 
regionalisme en globalisatie met elkaar verzoent. En ge kunt ‘regionalisme’ hier perfect 
vervangen door ‘provincialisme’. Act local, think global. Subsidiariteit en mondiaal denken – als 
we dat hier bijeen kunnen krijgen, denk ik dat we Oost-Vlaanderen daarmee het best kunnen 
dienen. Dames en heren, ik wens ook de deputatie een zeer goede vaart. Er is veel ervaring 
aanwezig en voor de eerste keer sinds lange tijd is er ook een link met onze hoofdstad Gent. Ik 
heb vertrouwen dat de deputatie goed zal besturen. Maar het is niet aan mij om dat te 
beoordelen. Dat moet uiteraard de provincieraad doen. Ten slotte, dames en heren, wens ik 
ook de nieuwe voorzitter te feliciteren, Marc De Buck. Ik ben ervan overtuigd dat Marc De Buck 
met grote waardigheid en zin voor evenwicht het ambt van voorzitter zal invullen. Zijn 
provinciale ervaring is uniek. Ik denk, Marc, dat gij alles meegemaakt hebt: ge zijt lid van de 
raad geweest, fractievoorzitter, ge zijt ook al een keer voorzitter van de raad geweest en ge zijt 
gedeputeerde geweest. Niemand zoals gij kent zo goed de rolverdeling tussen al die 
componenten. Dat is een grote troef om alles gesmeerd te laten lopen. Over mijn opvolger kan 
ik niets zeggen. Ik weet niets. In elk geval: ik ga op 31 januari weg. Ik ben op 19 december nog 
bij u in de provincieraad. Ik dank u allemaal voor uw aandacht en ik wens u een zeer vruchtbare 
legislatuur toe. Dank u wel. 
 
[langdurig applaus] 

De heer voorzitter 

Dank u, meneer de gouverneur, voor deze wijze en vriendelijke woorden. We zullen ons die 
woorden bij het waarnemen van onze diverse verplichtingen allemaal met genoegen 
herinneren.  

PUNT 14. SAMENSTELLING VAN DE COMMISSIES (OPENBARE ZITTING)  

Samenstelling van de commissies: invulling van de mandaten 

De heer voorzitter 

Ik stel voor dat wij overgaan tot punt 14 van de agenda: samenstelling van de commissies. Ik 
nodig opnieuw de fracties in de bekende volgorde uit om de lijsten met de effectieve en de 
plaatsvervangende leden te overhandigen.  
 
Mag ik dat vragen aan de N-VA? 
 
De CD&V?  
 
De Open Vld? 
 
De sp.a?  
 
Het Vlaams Belang? 
 
Groen zit ook al in de startblokken, of is al uit de startblokken.  
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Dan rest mij nog een aantal mededelingen te doen, dames en heren. U wordt verzocht na 
afloop van de zitting nog even binnen te blijven voor een groepsfoto hier in de raadzaal. Verder 
moet ik u meedelen dat de beleidscommissies respectievelijk zullen geïnstalleerd worden op 
dinsdag 11, woensdag 12 en donderdag 13 december, telkens om 18.00 uur. Dus de 
commissies 1, 2 en 3 in die volgorde. Verder zal deze provincieraad opnieuw bijeenkomen op 
woensdag 19 december, om 14.00 uur. Tevens moet ik de leden van het bureau uitnodigen 
voor een eerste korte bijeenkomst in de vierkante zaal, onmiddellijk na het nemen van de foto. 
Een laatste mededeling is wellicht ook een zeer interessante: na de groepsfoto is hier 
gelegenheid is om samen een glas te drinken en na te praten. Ook de familieleden en vrienden 
die meegekomen zijn, zijn van harte welkom op deze drink, die hier aan de bar van de 
provincieraad georganiseerd wordt. 
Bij dezen verklaar ik de zitting van de installatieraad van de provincieraad van Oost-Vlaanderen 
voor gesloten.  
 
 
 

EINDE VAN DE ZITTING 


